
Forkortet referat fra styremøte i Troms Turlag 20.02.23  
Til stede: Arnulf, Kjersti, Pål, Christine, Monica, Morten og Lin. Forfall André og Inger Lise  

Referent Lin / Kjersti 
 
SAKSNR 13/23 Godkjenning dagsorden/referat forrige møte Vedtak: Godkjennes 
 
SAKSNR 14/23 Referatsaker – oppfølging Sak 76/22: Mandater TTs utvalg. DNT ung 
forespørres om kandidat til naturvernutvalget. Sak 80/22 HMS-håndbok. Utsatt til neste 
møte. Sak02/23 Tilstandsrapport Gammelhuset. Møte med E. Karlsen 18.01. Oppgaver 
fordelt, TT bidrar til å søke midler til renovering og ordner yttervegg på utedo. Sak 03/23 
Styresamling Havnnes. Fellesmøte med lokallagene 18-20.08. Sak 07/23 «Klart det går». 

Ingen satsing i vår. Lokal innplassering i turlederstigen på enkeltoppdrag. Skjema vedtatt, 

ligger på Foreningsnett. Instruktørgruppa oppfordres til å fungere som sikkerhetsutvalg. 

Vedtak sendes styret. Sak 08/23 Status Nonsbu. Møte med grunneier 24.02. Tilrettelegging 

for hund på hytter. Søknad om materialstøtte fra XL-bygg, avtale med fengslet om bygging. 

Trolig utplassering senvinters. Krav om faste kjøredatoer fra ØDN. Anke sendt ØDN / 

Miljødirektoratet 18.02. Behandles 01.03. Toalettpapir på hyttene. Avventer testing av papir i 

flak på Dividalshytta. Endring av bekreftelsespost v/hyttebestilling. Lin lager nytt forslag.  

Hytteverter. HU forespørres om å organisere/informere. Oppdatert forslag om info til 
skoleklasser etter Nonsbu. Kjersti lager forslag m/kvitteringsskjema. Sak 09/23 
Velkomstpakke frivillige. Utkast støttes. Medlemsmøte & fagdag med Sigrid Rohde 13. og 
14.02. Godt mottatt, 30-40 på begge arrangement. Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 
 
Sak 15/23 Orienteringssaker. Årsmøte i Nord-Troms turlag 08.02. Pål og Arnulf deltok på 
Teams. God stemning, har skapt godt miljø, god turlederrekruttering, suksess med 
«Turtøttan» og mange nærturer. Årsmøte i Senja turlag 08.02. Utsatt til neste møte. Årsmøte 
i FSG. Avholdes 13.03. Monica representerer styret. Nye kontorlokaler. Lin følger opp saken. 
Publisering av redigerte styremøtereferat. Kjersti og Christine deler på jobben. Diskusjon om 
form med nytt styre. Årmøte i FNF 14-15.04. Alf Brustad bes om å representere TT. Status 
RESTART. Kjersti orienterte. TTs bidrag starter våren 2025. Nord-Norsk Villmarksmesse Bardu 
9-11.06. DNT-ung, DNT-senior og BT Målselv forespørres om å delta. Vedtak: Styret tar 
sakene til orientering. 
 
Sak 16/23 Forslag til instruktørsatser. Caroline Haug og Geir Bye har evaluert og revidert 
satsene fra DNT. Deltakeravgift på skredkurs må justeres. Vedtak: Styret vedtar forslaget for 
instruktører i TT og FSG. 
 
Sak 17/23 Merkeutvalget. Pål informerte. Det trengs flere frivillige. Tiltak: infomøter og 
oppdrag som aktivitet i Sherpa. Oppfølging sak 81/22 Klopping i ØDN. Komplisert, svært 
arbeidskrevende prosjekt med usikkert resultat og liten støtte fra ØDN. Ikke aktuelt nå. 
DNTs mal for tilstandsvurdering bruer. Dokumentet ligger på Foreningsnett. Vedtak: Styret 
tar sakene til orientering. 
 
Sak 18/23 Turutvalget. Lin og Christine informerte. Turledersamlinger hver siste torsdag i 
mnd. Nye medlemmer til DNT-vandring: Ann Kristin Gjelsten, Jan Odd Norø og Åshild Forseth. 
Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 



 
Sak 19/23 Hyttesaker. Morten orienterte fra HU. Hundebur Dividalshyttene. Prioriteres. 
Utedo Kjølen. Må ha tillatelse fra grunneier. Arnulf sjekker. Plattinger på hyttene. Lin har 
mottatt flere forespørsler. HU lager forslag til ant. m2 som aksepteres. Vedtak: Styret 
godkjenner bygging av trapp/platting foran inngangsparti samt på lesiden av hytta. 
Søknad om flaggstang på Gappo. Styret anser det ikke ønskelig av flere grunner. Vedtak: 

Styret vil ikke prioritere bygging av flaggstang på hyttene. Anbefaler balkongflagg m/feste. 

Status Trollvassbu. Vi forventer svar på ekspropriasjonsøknad ved påsketider. Oppdatering 

hyttereglement. Ligger i Famacweb og på TTs nettsider. Private gassbrennere på hyttene. 

Foreløpig ikke et stort problem. Forslag vedlikeholdsbudsjett for hyttene 2023. Vedtak: Styret  

vedtar forslaget fra HU og tar det med i budsjettforslaget for 2023. Styret tar øvrige saker 
til orientering. 
 
Sak 20/23 Innkomne saker til årsmøtet. 1) Sak om kommersielle aktører på hyttene, fra Chr. 
Nilsen, 2) Ønske om flere hundehus på hyttetunene, fra Hanne Grete Hansen og 3) Miks av 
frie og bestillingsmulige senger på hyttene, fra HG Hansen. Vedtak: Styret har behandlet 
sakene og finner det ikke aktuelt å ta opp sakene på årsmøtet på nåværende tidspunkt. 
Fyldigere begrunnelse sendes forslagstillerne. 
 
Sak 21/23 Eventuelt. Oppfølging E Nordahls skredfarevurdering. Alf Iver Kinge, Tore Brattli og 
Jan Thomas Schwenke forespørres om å bistå evaluering. Deltakelse landsmøte i Tr.heim  
9-11.06. Pål, Morten, Arnulf og Lin samt evt. representanter fra lokallagene. Totalt 6 repr. Kan 
delta. Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 


